

Nicole Doth künstlerisches Engagement für die Charity-Initiative „VOICE“

VOICE: Charity-Initiative mit großer Wirkung und Stimme Interessengemeinschaft & Netzwerk für mehr Mensch und Kultur

Die Künstlerin_Designerin_Schreinermeisterin Nicole Doth verbindet ihre einzigartigen Kunstwerke, den "Mirror Throne" und die "M-BOX for all nations", eng mit der internationalen Initiative "VOICE".

Die Spiegelskulptur "Mirror Throne" ist ein kraftvolles Kunstwerk, das die Vielfalt und Individualität feiert und gleichzeitig auf gesellschaftliche Herausforderungen hinweist. Die "M-BOX for all nations" hingegen steht als functional art für Völkerverständigung und Völkerverbindung. Beide Kunstwerke repräsentieren die Aufforderung "Raise Your Voice", die Menschen dazu ermutigt, ihre Stimme zu erheben, um soziale Gerechtigkeit und ein besseres Miteinander zu fördern.

Nicole Doth nutzt ihr künstlerisches Talent, um die Ziele der Interessengemeinschaft und des Netzwerks für mehr Mensch und Kultur zu unterstützen und die Botschaft an die Menschen „be pART of it“ zu verbreiten.

Die Künstlerin engagiert sich aktiv, indem sie z.B. bei Kunstausstellungen und Veranstaltungen Bewusstsein für soziale Themen schafft und Spenden für gemeinnützige Zwecke sammelt.

Die Partnerschaft zwischen Doth und der Initiative trägt dazu bei, die Bedeutung von Empowerment und sozialem Wandel hervorzuheben und Menschen zu ermutigen, ihre Stimme zu erheben, um positive Veränderungen in der Welt zu bewirken.

*Die Künstlerin freut sich auf einen Dialog mit Ihnen: Discovery Art Fair Frankfurt,
3.-5. November 2024 _Stand D 4_ Skulpturenplatz
Galerie Thomas Hühsam / contact art design – Gallery & Agency*

Charity-Initiative: www.raisethevoice.de

Nicole Doth - Künstlerin_Designerin_Schreinermeisterin:
www.nicole-doth.de | www.muench-furnituredesign.de

Pressekontakt: Ute Hartmann – contact art design – Gallery & Agency
www.contactartdesign.de | contact@contactartdesign.de

Nicole Doth's artistic commitment to the charity initiative "VOICE"

VOICE: Charity initiative with a significant impact and voice

Interest group & network for more humanity and culture

The artist-designer-master carpenter Nicole Doth closely associates her unique artworks, the "Mirror Throne" and the "M-BOX for all nations," with the international initiative "VOICE."

The mirror sculpture "Mirror Throne" is a powerful artwork that celebrates diversity and individuality while also addressing societal challenges.

The "M-BOX for all nations," on the other hand, serves as functional art for intercultural understanding and connection. Both artworks represent the call to "Raise Your Voice," encouraging people to speak up in order to promote social justice and better coexistence.

Nicole Doth uses her artistic talent to support the goals of the interest group and the network for more humanity and culture and to spread the message to people to "be pART of it."

The artist actively engages by creating awareness for social issues at art exhibitions and events and raising funds for charitable purposes.

The partnership between Doth and the initiative contributes to highlighting the importance of empowerment and social change, encouraging people to raise their voices to bring about positive changes in the world.

*The artist looks forward to a dialogue with you: Discovery Art Fair Frankfurt,
3.-5. November 2024 _Stand D 4_ Skulpturenplatz
Galerie Thomas Hühsam / contact art design – Gallery & Agency*

Charity initiative: www.raisethevoice.de

Nicole Doth - Artist_Designer_Master Carpenter:

www.nicole-doth.de | www.muench-furnituredesign.de

Press contact: Ute Hartmann – contact art design – Gallery & Agency

www.contactartdesign.de | contact@contactartdesign.de